



适用范围

适用于烘焙类食品、小蛋糕、小面包、糖茶糕点等单个小型产品的在线检测或者包装后检测。

SCOPE OF APPLICATION

Applicable to the online detection or detection after package of such individual products as baked products, cakes, buns, candies, tea, and pastries.

产品特性

- 采用0~360°自由相位调节技术，能够有效抑制产品效应。
- 采用高速数字信号处理器件和智能算法，提高了检测精度和稳定度。
- LCD液晶屏显示，中英文菜单画面，轻松实现人机对话操作。
- 具有记忆功能，支持存储多种不同产品的产品参数，可适应更多的产品群。
- 整机结构设计简洁，简便的可拆卸式机架，方便清洗、安装。
- 输送带增加特殊的导条设计，并采用热塑性聚氨酯弹性体TPU，符合FDA、EU的食品级要求。

PRODUCT FEATURES

- The 0~360° free phase position adjustment technology is employed to effectively restrain the product effects.
- With the high speed digital signal processing device and intelligent algorithm, it improves the detection accuracy and stability.
- With LCD display and Chinese and English menu frames, it easily realizes man-machine dialog operation.
- With the memory function, it supports to store the parameters of 20~100 kinds of products and is applicable to more products.
- It has simple physical design and convenient dismountable rack for easy cleaning and installation.
- The conveyer belt has special conducting bar design and the thermoplastic polyurethane elastomer TPU is employed, which complies with the food-grade requirements of FDA and EU.

技术参数 TECHNICAL PARAMETERS

产品型号 Product model	2008	4010	4015	5020	6025
窗口高度 Window height	80mm	100mm	150mm	200mm	250mm
窗口宽度 Window width	200mm	400mm	400mm	500mm	600mm
测试灵敏度铁Φ Testing sensitivity iron Φ	≥0.6mm	≥0.8mm	≥0.8mm	≥1.0mm	≥1.2mm
测试灵敏度 不锈钢Φ Testing sensitivity stainless steel Φ	≥1.2mm	≥1.5mm	≥1.5mm	≥2.0mm	≥2.5mm
输送速度 Conveying speed	10-40米/分钟 (可定制) 10-40m/min (Customized)				
报警方式 Type of alarm	自动停机或自动剔除 (可选) Automatic shutdown or automatic removal (optional)				
电源 Power supply	AC220V				

备注 remark

检测灵敏度指空机状态下所测得，实际检测灵敏度根据实测产品性质及检测环境决定。
The detection sensitivity refers to the empty machine condition is measured, the actual detection sensitivity determined according to the measured product properties and testing environment.